
Podnet  č. 14/2017   
 
 
4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.3.2017  
 
 
Mgr. Begala: 
Minulé som sa pýtal ohľadom rozobratého nášho ihriska detského na Paričove. Ostal tam 
pamätník, stojky po samotnom detskom ihrisku. Čo s ním, alebo čo s nimi? Pretože za chvíľu 
bude jarné upratovanie, bude tam väčší pohyb ľudí a nie je to označené ad1 a ad2, ostali tam 
lavičky, ktoré sú tiež pod elektrickým vedením a je teplo, ľudia si tam sadajú, aby  ich 
náhodou ten elektrický prúd nezasiahol tak, či tam ostanú, alebo ich budeme presúvať. 
 
PhDr. Čižmár: 
Pri ihrisku, alebo ihrisko na Paričove, na základe informácie od pána prednostu tie stojky 
budú vybrané, takisto budú presunuté, aby nezavadzali a neohrozovali verejnosť na miesto, 
kde bude to ihrisko stáť. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
Technické služby 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


